
COMUNA VITOMIREŞTI, JUDEŢUL OLT
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI VITOMIREŞTI

PRIMĂRIA

Str. Libertăţii nr. 146,  tel. 0249 46 93 14,  fax : 0249 46 93 36, E-mail: panaitcrstn@yahoo.com

PROCES - VERBAL
Încheiat azi 24.03.2015

Are loc şedinţa ordinară a Consiliului Local Vitomireşti, convocată prin
dispoziţia primarului cu nr. 60/19.03.2015, la care participă un număr de 11
consilieri, secretar şi alţi invitaţi.

Având în vedere că domnul consilier Popescu Adam a susţinut pe perioada
de cel mult 3 luni şedinţele de consiliu, în conformitate cu prevederile art. 35
alin. (1) din Legea nr. 215/2001, republicată, se face propunerea pentru
preşedintele de şedinţă de către domnul consilier Pîrcălăbelu Gheorghe, în persoana
domnului consilier Petre Constantin, care a fost ales cu 11 voturi ,,pentru’’.

A fost pus la dispoziţia consilierilor locali procesul-verbal, încheiat la şedinţa
anterioară, pentru ca după supunerea la vot să fie aprobat şi semnat de către
preşedintele de şedinţă şi de secretarul localităţii.

Domnul consilier Popescu Adam dă cuvântul domnului primar pentru a
prezenta proiectul ordinei de zi.

Domnul primar prezintă proiectul ordinei de zi:
1. Proiect de hotărâre cu privire la – Aprobare organigramă şi stat de

funcţii pentru personalul din cadrul aparatului de specialitate al
primarului comunei Vitomireşti şi Consiliului Local al comunei
Vitomireşti, judeţul Olt.
Iniţiator – primarul localităţii Rotea Ion – Robert.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de secretar Cristina Chiţan.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

2. Proiect de hotărâre cu privire la – Aprobarea modificării art. 1 alin. (1)
lit. f) şi art. 6 din Hotărârea Consiliului Local Vitomireşti
nr. 35/24.09.2013.
Iniţiator – primarul localităţii Rotea Ion – Robert.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de viceprimar Popescu
Adam.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

3. Întrebări, interpelări, propuneri.
Se supune la vot proiectul ordinei de zi şi este aprobat cu 11 voturi ,,pentru’’.



Punctul 1 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la – Aprobare
organigramă şi stat de funcţii pentru personalul din cadrul aparatului de
specialitate al primarului comunei Vitomireşti şi Consiliului Local al comunei
Vitomireşti, judeţul Olt.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Petre Constantin,

menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.
Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Floroiu Mariana – preşedinte,

Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre Constantin –
membri, luând în discuţie la data de 23.03.2015 Proiectul de Hotărâre, cu privire la
Aprobare organigramă şi stat de funcţii pentru personalul din cadrul aparatului
de specialitate al primarului comunei Vitomireşti şi Consiliului Local al comunei
Vitomireşti, judeţul Olt, consideră că  s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare,
îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la Aprobarea
Aprobare organigramă şi stat de funcţii pentru personalul din cadrul aparatului
de specialitate al primarului comunei Vitomireşti şi Consiliului Local al comunei
Vitomireşti, judeţul Olt.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând în
discuţie la data de 23.03.2015 Proiectul de Hotărâre, cu privire Aprobarea
Aprobare organigramă şi stat de funcţii pentru personalul din cadrul aparatului
de specialitate al primarului comunei Vitomireşti şi Consiliului Local al comunei
Vitomireşti, judeţul Olt, consideră că s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare,
îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la Aprobare
organigramă şi stat de funcţii pentru personalul din cadrul aparatului de
specialitate al primarului comunei Vitomireşti şi Consiliului Local al comunei
Vitomireşti, judeţul Olt.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan – preşedinte,

Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu Proiectul de
Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii.
Domnul consilier Pîrcălăbelu Gheorghe face menţiunea că la

Compartimentul Fond Funciar şi Registrul Agricol nu se justifică încadrarea unui
nou funcţionar public, deoarece în acest compartiment nu se vede că se mişcă
nimic. În şedinţa din luna aprilie doreşte ca domnul Popescu Sevastian să prezinte
situaţia cu cererile nesoluţionate pe Legile fondului funciar pentru terenurile
agricole şi forestiere.

Se supune la vot Proiectul de Hotărâre şi se votează cu 11 voturi ,,pentru’’.
Punctul 2 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –

Aprobarea modificării art. 1 alin. (1) lit. f) şi art. 6 din Hotărârea Consiliului
Local Vitomireşti nr. 35/24.09.2013.



Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Petre Constantin,

menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.
Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Floroiu Mariana – preşedinte,

Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre Constantin –
membri, luând în discuţie la data de 20.03.2015 Proiectul de Hotărâre, cu privire la
Aprobarea modificării art. 1 alin. (1) lit. f) şi art. 6 din Hotărârea Consiliului
Local Vitomireşti nr. 35/24.09.2013, consideră că  s-a întocmit cu respectarea
legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu
privire la Aprobarea modificării art. 1 alin. (1) lit. f) şi art. 6 din Hotărârea
Consiliului Local Vitomireşti nr. 35/24.09.2013.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând în
discuţie la data de 20.03.2015 Proiectul de Hotărâre, cu privire Aprobarea
modificării art. 1 alin. (1) lit. f) şi art. 6 din Hotărârea Consiliului Local
Vitomireşti nr. 35/24.09.2013, consideră că s-a întocmit cu respectarea legilor în
vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la
Aprobarea modificării art. 1 alin. (1) lit. f) şi art. 6 din Hotărârea Consiliului
Local Vitomireşti nr. 35/24.09.2013.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan – preşedinte,

Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu Proiectul de
Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre şi se votează cu 10 voturi ,,pentru’’ şi

1 vot ,,împotrivă’’.
Punctul 3 pe ordinea de zi – Întrebări, interpelări, propuneri.
Domnul consilier Boştină Doru – Constantin doreşte ca domnul viceprimar

Popescu Adam să ia măsuri pentru repararea drumurilor comunale.
Domnul consilier Tomescu Gheorghe solicită, de asemenea, laurea unor

măsuri urgente pentru str. Liviu Rebreanu din satul Bulimanu pentru că în dreptul
cetăţenilor Pîrcălăbelu Gigi, Papa şi Pîrcălăbelu Florea râpa datorită ploilor a ajuns
pănă la mijlocul străzii.

Domnul consilier Cojocaru Ştefan doreşte ca domnul viceprimar Popescu
Adam să ia măsuri pentru transmiterea unor adrese către toţi tractoriştii din
localitate să nu mai iasă cu plugurile în stradă, să cureţe tractoarele înainte de a ieşi
în stradă şi să nu mai are terenurile proprietarilor ce îi solicită, până în şanţ, întrucât
acesta face parte din domeniul public al localităţii.

Domnul consilier Drăguşin Ştefan solicită Compartimentului Fond Funciar şi
Registrul Agricol să îi prezinte documentele în baza cărora i s-a dat teren cu pădure
în loc de teren arabil numitei Mărăscu Viorica şi ce s-a întâmplat cu terenul de la
IAS Sâmbureşti.



Domnul consilier Pîrcălăbelu Gheorghe doreşte ca domnul viceprimar
Popescu Adam să ia măsuri pentru transmiterea unor adrese către toţi tractoriştii
din localitate să nu mai iasă cu plugurile sau discurile în stradă, să cureţe
tractoarele înainte de a ieşi în stradă şi să nu mai are terenurile proprietarilor ce îi
solicită, până în şanţ. Ocolul Silvic să nu mai taie pădurea din Valea Mare. Să se
verifice titlurile de proprietate pentru că sunt cetăţeni care stăpânesc în mod abuziv
anumite terenuri şi alţii care nu şi-au primit titlurile de proprietate, roagă să se
urgenteze emiterea titlurilor de proprietate. Să se achiziţioneze un aparat de măsură.

Domnul primar menţionează că s-a discutat să se achiziţioneze un aparat de
măsură, dar că acest lucru este posibil din iulie când se face rectificare de buget.

Doamna consilier Floroiu Mariana informează pe domnul primar şi
viceprimar că la fosta Şcoală cu cls. I-IV Doneşti o parte din acoperiş a fost luat de
vânt şi doreşte să se ia măsuri urgente pentru că vor urma ploi. De asemenea,
doreşte să se ia măsuri pentru schimbarea becurilor arse de la iluminatul public.

Domnul consilier Ene Gheorghe solicită domnului primar şi viceprimar să se
afişeze un anunţ cu privire la drumul din satul Stănuleasa ca oamenii să nu mai
încarce şanţul cu pământ. Se continuă reabilitarea drumului, iar oamenii au început
să bage pământ în şanţ pentru a putea trece spre proprietăţile lor.

Domnul primar face menţiunea că în proiect nu a fost trecut nici un podeţ şi
cei care au făcut au facut pe cont propriu şi sfătuieşte toţi proprietarii să-şi facă
podeţe în dreptul proprietăţii lor pentru a nu se deteriora drumul abia asfltat, care în
momentul de faţă este cel mai bun din comună. Menţionează că se gândeşte să
găsească o modalitate, o măsură de a face 2 podeţe la Pană şi la Bubulincă.

Domnul consilier Marcu Marin îl informează pe domnul consilier Drăguşin
Ştefan că terenul de la IAS Sâmbureşti în suprafaţă de 59 ha s-a retrocedat în
totalitate cetăţenilor din comuna noastră din satele  Doneşti, Dejeşti şi Trepteni.

Domnul consilier Petre Constantin doreşte, dacă mai vin cei de la Bebe
Trans, să se devieze gârla pe o lungime de 100 de m în spate la Mateică. În
Stoichici tubul s-a înfundat.

Se supune la vot Procesul–verbal al şedinţei anterioare, fiind aprobat cu 11
voturi ,,pentru’’.

Şedinţa de astăzi este declarată închisă.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal.

Preşedinte de şedinţă
Consilier,                                                                      Secretar,

PETRE Constantin Cristina CHIŢAN


